
Dagsorden skolebestyrelsesmøde  

Dato 20/3 2024 kl 17.30 

Sted: Mødelokale Heerup 

Forplejning:  

Deltagere: Malene Fischer Olsen, Nadia Qureshi, Andreas Feltsen, Katja Ørskov Holmfred  

Dennis Kjærulf og Mikkel Pehn (medarbejderrepræsentanter). Elevrepræsentanter. 

Fraværende: Erik Modin, Jan Christensen, Signe Vendelbo Sørensen.  

 

Ledelsen: Gerhard, Lena Andersen 

Suppleanter:  

Ordstyrer: Andreas 

Forklaring: B=beslutningspunkt, O=orienteringspunkt, D=punkt til drøftelse 

Dagsorden: 

Beslutningspunkt Godkendelse af referatet (5 min.) 
Godkendt. Lena følger op på at Lise for opdateret mailgruppen. Samt at Mir kommer på.  

Punkt til drøftelse Opfølgning på trivselsforældremøde (20 min) 
Mødet blev oplevet som godt og med godt engagement. Vi skal huske at følge op. På 

kommende møder kunne det være en ide med et emne som eks. skærmfokus. Nadia vil 

lave et skriv til TF fra SB som en opfølgning. 

Som skole har vi en opgave i at følge op på den opgave der ligger i klasselærerrollen. 

Punkt til drøftelse Opf. på skoleudviklingssamtale (20 min) 
Signe deltog og gav udtryk for at det var spændende at deltage samt få viden om noget af 

alt det der hører til for at drive en skole. 

GW gennemgik referatet kort. Fokus på trivsel især for pigerne. Co-teaching. 

• Orienteringspunkt/ punkt til drøftelse - Anbefaling fra UVM om skærmforbrug 

www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2024/feb/240205anbefalinger-om-skaermbrug-klar-til-

grundskoler-og-fritidstilbud (20 min) 

http://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2024/feb/240205anbefalinger-om-skaermbrug-klar-til-grundskoler-og-fritidstilbud
http://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2024/feb/240205anbefalinger-om-skaermbrug-klar-til-grundskoler-og-fritidstilbud


Tage mobilpolitiken op igen. Evt. sende anbefalingerne ud.  

Elevrådet tager også punktet op. Mir mener at man ikke skal have udleveret dem i 

frikvarteret og fortalte om dumbphone forløbet.  

Orienteringspunkt/ punkt til drøftelse - Brugertilfredsundersøgelsen (20 min) Bilag følger 
Generelt kan vi godt tillade os at være tilfredse og stolte. Ikke et overrasket resultat for K. 

hvilket kan forklares ved den udfordring de står i. Godt resultat både kommunalt og 

landsplan. 

De punkter vi vil se på kunne være, hærværk, bedre ro i klasserne.  I forhold til hærværk, er 

der allerede sat nogle tiltag i gang, som møde med serviceleder, lærere og ledelse. Vi vil 

have fokus på hurtigt at få udbedret opstået hærværk, så det ikke avler.  

Punkt til drøftelse - Nikotinprodukter (30 min) 
Ungeprofilundersøgelsens resultater var sendt ud. Herfra blev der snakket om det stigende 

problem vi oplever med Vibes. Kunne toilet besøg ændres fra at gå flere sammen til kun gå alene. 

Kunne fordøren holdes åbent eller fjernes. Der er en bekymring for hvor mange der bruger det og 

hvor lidt de ved om skaderne ved brug. Kan vi evt. bruge rosmiddelkonsulenter til oplysning, vi skal 

følge op på en ssp aften for 7. og 8. årgang. Flertalsmisforståelser for 5.årgang. Det er meget nemt 

at tilgå produkterne og tilbydende stormer frem på medierne.  

Eventuelt: 
GW informerede om sidste nyt om Forslag 20. Der er ikke tilmeldt så mange børn som 

beregnet, vi har fået en opsigelse. Der kommer til at ske noget efter KB mødet den 19/3. 

GW har haft møde med personalegruppen fra K og svaret på de spørgsmål der var samt 

lyttet til de der ikke er svar på i nu. 

 

Malene har været til SB formandsmøde. Som var rigtig godt.  

 

Følgende punkt tages op på kommende møde: 

- Høringsmateriale til møde i april, omhandlende søskende kriteriet, tildeling af midler. 

 

- Til beslutning, vi sætter punktet om nikotinprodukterne på et kommende SB i maj og 

invitere eksperter ind.  

 


	Beslutningspunkt Godkendelse af referatet (5 min.)
	Punkt til drøftelse Opfølgning på trivselsforældremøde (20 min)
	Punkt til drøftelse Opf. på skoleudviklingssamtale (20 min)
	Orienteringspunkt/ punkt til drøftelse - Brugertilfredsundersøgelsen (20 min) Bilag følger
	Punkt til drøftelse - Nikotinprodukter (30 min)
	Eventuelt:

